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Punt de vista

Trobo que les declaracions del president Montilla quan afirma
que amb la MAT s'haurien reduït els problemes d'electricitat, són
una bajanada i oportunisme polític. És equivalent a dir que amb
el TGV s'hauria solucionat el transport municipal de Calonge o
de Sant Feliu de Guíxols. És indignant que mentre hi ha gent
patint els efectes d'aquest temporal, ell surti amb aquesta defensa
política d'un projecte que té bona part del territori en contra.

Indignant


